



Notulen vergadering 17 juni

1. Opening
 - Wim opent en leidt de vergadering
2. Mededelingen
 - Er zijn geen mededelingen
3. Bestuurszaken
 - ✓ Taakverdeling Gekozen wordt voor:
 - voorzitter Sarah
 - secretaris Wim
 - penningmeester ? Na positieve reactie Ger. Bij penningmeester werken we met 4-ogen structuur. Jaime neemt deze taak op zich
 - ✓ Kandidaten bestuur. Enige nieuwe kandidaat is Ger Slotboom. Wim zal Ger benaderen of hij zijn kandidatuur handhaaft
 - ✓ Contact met andere wops **Secretaris** brengt verslag uit en geeft aan welke afspraken er zijn gemaakt. O.a. overnamen ICT taken door Hostmaster. Secr. Heeft hier in juli afspraak over met de hostmaster Eerstvolgende bijeenkomst van alle wops is op **14 oktober 19.30 uur in 's Gravenland.**
 - ✓ Overdracht taken teruggetreden bestuursleden. Gesproken over penningmeesterschap en bestuur Huis vd Wijk Secretaris zal e.e.a. kortsluiten met Melissa en Peter
4. Hoe gaan we verder?
 - ✓ Contact met ondersteuners Op zelfde positieve wijze voortzetten
 - ✓ Werkgroepen Besloten wordt tot het instellen van 2 werkgroepen en wel:
 - Werkgroep buitenruimten (leden John en Sarah)
 - Werkgroep Sociale cohesie en Activiteiten(leden Jaime en Wim)
 - Adviseurs zullen worden gevraagd plaats te nemen in een van de commissies.
 - ✓ Maak Capelle (wordt tot nader orde door Kam Yin gedaan) Zodra penningmeester is ingewerkt neemt hij die taak over.
 - ✓ Opstarten van initiatieven Met name initiatieven in kader van Maak Capelle worden in eerste plaats beoordeelt door penningmeester. Hij heeft mandaat tot € 1000 maar alleen als ook tweede lid heeft ingestemd. Bedragen hoger dan € 1000 vragen instemming van gehele bestuur. Vast punt op agenda zal dan ook zijn Maak Capelle

5. Vergaderschema **Bijlage huidige schema**

- ✓ Besloten wordt dat bestuur 8 keer per jaar vergadert. Ook zullen de wopbijeenkomsten verdeeld worden over 2 middagen en 2 avonden. Gekozen wordt om beurtelings op maandagavond en dinsdagavond (aanvang 19.30 uur) te vergaderen. Secretaris zal schema maken
Eerste vergadering bestuur is op **20 juli om 19.30 uur** Voor wopvergadering in september zal gekeken worden naar welke locatie

6. Wat verder ter tafel komt

- ✓ John heeft aanvullingen gestuurd
-Convenant Hierbij een samenvatting van mij van punten uit convenant die voor Oostgaarde van belang zijn. Jaime haalt sleutel garagebox bij Melanie en gaat kijken wat we er mee aan moeten

AFSPRAKENLIJST

Datum	Afspraak	Wie
17 juni	Ger Slagboom vragen of hij kandidatuur handhaaft en of hij penningmeester wil worden	Secretaris NB Op beide verzoeken zegt Ger Ja
17 juni	Overdracht taken oude bestuursleden	Secr.
17 juni	Vergaderschema	Secr.
17 juni	Bestuursvergadering	Secr.
17 juni	Inventaris garagebox wordt nagegaan	Jaimie
17 juni	Informatieverstrekking Secr zal diverse personen informeren over resultaat van de vergadering	Secr 18/6 gedaan